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 Încheiat azi, 30 ianuarie, în cadrul şedinţei ordinară publică a Consiliului Local 

al municipiului  Alba-Iulia. 

  Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 47/19. 01. 2023 a Primarului 

municipiului Alba Iulia, publicată în ziarul local Unirea în data de 20 ianuarie 2023. 

  Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice.  

 Marcel Jeler: ”La ședință sunt prezenți un număr de 21 consilieri.  Așadar, 

ședința noastră este legal constituită. 

  Înainte de a da cuvântul doamnei președinte, vreau să supun aprobării 

dumneavoastră  procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului local din data de 19 

decembrie 2022.  Așadar, supun la vot procesul verbal. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri?” 

   ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, 

Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, 

Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

  Marcel Jeler: ”Dau cuvântul domnului președinte ales – Alin Stanciu.” 

   Alin Stanciu: ”Bună ziua. Vă propun modalitatea de vot pentru ședința de azi. 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Numai puțin. La proiectul nr. 1, în ceeea ce privește 

bugetul,  solicit să se voteze nominal. Având în vedere că e bugetul. Odată pe an e 

bugetul. Este cel mai important proiect pe care îl votăm. E o propunere a mea. Dacă 

trece e bine, dacă nu, votăm prin ridicare de mână.” 

  Alin Stanciu: ”Supun la vot propunerea d-lui consilier Sergiu Nicolae Vârtei. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 8 voturi pentru Sergiu Nicolae 

Vârtei, Horșa Ionuț, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Popescu Antoniu 

Emil, Dumitru Nicolae Alexandru, Florea Victor Paul, Medrea Petru Gabriel,  un vot 

împotrivă Raul Sebastian Tudorașcu și 12 abțineri Bucureșean Narcisa Ioana, Marius 

Filimon, Fulea Ioan, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu 

Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu 

Alin, Marcela Vâlcan.” 

 Marcel Jeler: ”Nu a trecut propunerea domnului consilier Sergiu Nicolae 

Vârtei.” 

 Alin Stanciu: ”Vă propun ca modalitate de vot a sedintei de azi, votul deschis 

prin ridicare de mână. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supusă la vot, această propunere a fost votată cu 21 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea 



Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, 

Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu 

Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu 

Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.” 

 Alin Stanciu: ”Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările 

şedinţei noastre participă: domnul Primar Pleșa Gabriel, d-na Teofila Țîr – director 

executiv Direcția cheltuieli, d-na Georgeta Rânghet – director executiv Direcția 

juridică, administrație publică, d-na Claudia Cânța – șef Serviciu investiții,  d-na Ana 

Maria Bleanț – director Căminul pentru persoane vârstnice Alba Iulia, d-na Monica 

Dicoi – director Direcția Creșe, d-na Crina Dumitrescu – director Direcția Programe,  

dl. Ciprian Hârceagă – șef Serviciu Poliția locală, dl. Călin Sunzuiană – consilier 

Compartiment transport, liberă inițiativă,  d-na Delia Cristescu – director Direcția de 

asistență Socială, dl. Daniel Stan – director Direcția tehnică, dezvoltare,   dl Mihai 

Pripon – șef Birou elaborare contracte, dl. Mihai Morar – consilier  Birou elaborare 

contracte,  dl. Alexandru Nicola – sef Serviciu public comunitar pentru cadastru si 

agricultura,  dl. Alexandru Damian – arhitect șef,  d-na Mihaela Petcu - consilier 

Serviciul administrație publică locală, juridic, contencios, d-na Bucur Beatrice 

consilier Serviciul administrație publică locală, juridic, contencios -  precum şi 

presa.” 

  Pleșa Gabriel: ”Pe ordinea de zi avem 60 de proiecte plus capitolul Diverse. 

Suplimentar a fost introdus proiectul nr. 62  privind  aprobarea constituirii drepturilor 

de uz și servitute în favoarea SC DELGAZ GRID SA, asupra imobilului (teren), 

proprietate privată a municipiului Alba Iulia, situat pe str.Gheorghe Șincai, nr.14. La 

Diverse avem și raportul de deplasare în Croația. 

  De pe ordinea de zi a fost retras proiectul nr. 5.  privind aprobarea declanșării 

procedurii de expropriere a unor imobile (terenuri) situate în Alba Iulia, afectate de 

modernizarea străzilor Albac, Gârda, Drăgășani în cadrul obiectivului de investiții 

“MODERNIZARE STRĂZI ZONE DE DEZVOLTARE MUNICIPIUL ALBA 

IULIA LOT 1 – Alcala de Henares (inclusiv legătura cu Str. Gheorghe Șincai), Gârda, 

Drăgășani, Zăvoi, Lupșa, Calistrat Hogaș, Abrudului, Vidra, Albac, Stadionului, 

Cornel Medrea, Calea Labului, Meteș, Lotru” și proiectul nr. 8 Proiect de hotărâre  

privind emiterea acordului de principiu cu privire la facilitățile fiscale prevăzute de 

Legea nr. 186/2013, în vederea dobândirii unui titlu de parc industrial în Municipiul 

Alba Iulia de către solicitantul S.C. APULUM S.A..” 

  Supun aprobării dumneavoastră proiectul ordinii de zi cu  modificările și 

completările aduse. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”  

  „Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, 

Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, 

Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

  Marcel Jeler: ”Dacă vă găsiți în una din situațiile în care nu puteți lua parte la 

deliberare și la adoptarea hotărârilor, fie personal, fie prin soț, soție, afini sau rude 



până la gradul al patrulea inclusiv, aveți un interes patrimonial în problema supusă 

dezbaterilor consiliului local, vă rog să le precizați acum.” 

  Raul Sebastian Tudorașcu: „La următoarele proiecte nu voi participa la 

dezbatere și la vot: 

  9. Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară „APA ALBA” în vederea  încheierii Actului adițional nr.6/2023 la 

Contractul de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de 

canalizare  nr.1900/1969/01.08.2008. 

  10. Proiect de privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

„APA ALBA” în vederea  aprobării modificării Regulamentului serviciului de 

alimentare cu apă şi de canalizare aferent ariei de delegare aparţinând Unităţilor 

Administrativ Teritoriale, membre ale Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ”APA 

ALBA”. 

  11. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

„APA ALBA” în vederea  aprobării modificării Contractului pentru 

furnizarea/prestarea serviciului de alimentare cu apă şi de canalizare încheiat între 

operator și utilizatori.” 

 Ioan Fulea: ”La următoarele proiecte nu voi participa la dezbatere și la vot: 

  9. Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară „APA ALBA” în vederea  încheierii Actului adițional nr.6/2023 la 

Contractul de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de 

canalizare  nr.1900/1969/01.08.2008. 

  10. Proiect de privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

„APA ALBA” în vederea  aprobării modificării Regulamentului serviciului de 

alimentare cu apă şi de canalizare aferent ariei de delegare aparţinând Unităţilor 

Administrativ Teritoriale, membre ale Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ”APA 

ALBA”. 

  11. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

„APA ALBA” în vederea  aprobării modificării Contractului pentru 

furnizarea/prestarea serviciului de alimentare cu apă şi de canalizare încheiat între 

operator și utilizatori.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”La proiectul nr. 50  - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Planului Urbanistic Zonal "CONSTRUIRE ANSAMBLU DE LOCUINȚE 

INDIVIDUALE ÎN REGIM ÎNȘIRUIT, ÎMPREJMUIRE ȘI REALIZARE ACCES” - Mun. 

Alba Iulia, str. Izvorului, nr. 38,  județul  Alba, nu voi participa la dezbatere și la vot.” 

  Pleșa Gabriel: ”Și acum vă prezint următoarea 

 
             ORDINE DE ZI: 

 



  1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 

municipiului Alba Iulia  pe anul 2023  

  2. Proiect de hotărâre privind  privind aprobarea utilizării sumelor din excedentul 

anului 2022 al activităților instituțiilor publice finanțate integral din venituri proprii (centre 

bugetare din învățământ)  

  3. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării sumelor din excedentul bugetului 

local din anul precedent ca sursă de  finanțare  a cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 

2023    

  4. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico-

economici – faza proiect tehnic - pentru  realizarea obiectivului de investiții: 

„REGENERAREA URBANĂ  A ZONEI BAZINULUI OLIMPIC PRIN AMENAJAREA  DE 

ZONE VERZI ȘI CONSTRUIREA UNEI BAZE SPORTIVE ȘI DE AGREMENT – MUNICIPIUL 

ALBA IULIA” aprobați prin Hotărârea nr.239/2018 a Consiliului Local al Municipiului Alba 

Iulia  

  5. Proiect de hotărâre privind aprobarea declanșării procedurii de expropriere a unor 

imobile (terenuri) situate în Alba Iulia, afectate de modernizarea străzilor Albac, Gârda, 

Drăgășani în cadrul obiectivului de investiții “MODERNIZARE STRĂZI ZONE DE 

DEZVOLTARE MUNICIPIUL ALBA IULIA LOT 1 – Alcala de Henares (inclusiv legătura 

cu Str. Gheorghe Șincai), Gârda, Drăgășani, Zăvoi, Lupșa, Calistrat Hogaș, Abrudului, 

Vidra, Albac, Stadionului, Cornel Medrea, Calea Labului, Meteș, Lotru” 

  6. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de parteneriat pentru 

implementarea PROIECTULUI COMUN DE PREVENIRE A VICTIMIZĂRII 

MINORILOR ”SCUT” 

  7. Proiect de hotărâre privind încheierea Protocolului de colaborare între Municipiul 

Alba Iulia și Asociația Biciclim Alba 

  8. Proiect de hotărâre  privind emiterea acordului de principiu cu privire la 

facilitățile fiscale prevăzute de Legea nr. 186/2013, în vederea dobândirii unui titlu de 

parc industrial în Municipiul Alba Iulia de către solicitantul S.C. APULUM S.A. 

  9. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară „APA ALBA” în vederea  încheierii Actului adițional nr.6/2023 la 

Contractul de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de 

canalizare  nr.1900/1969/01.08.2008 

  10. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

„APA ALBA” în vederea  aprobării modificării Regulamentului serviciului de 

alimentare cu apă şi de canalizare aferent ariei de delegare aparţinând Unităţilor 

Administrativ Teritoriale, membre ale Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 

”APA ALBA” 

  11. Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

„APA ALBA” în vederea  aprobării modificării Contractului pentru 

furnizarea/prestarea serviciului de alimentare cu apă şi de canalizare încheiat între 

operator și utilizatori   

  12. Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei școlare a unităților de 

învățământ preuniversitar de stat și particular de pe raza municipiului Alba Iulia 

pentru anul școlar 2023 – 2024  



  13. Proiect de hotărâre privind constituirea in cadrul bugetului local al 

municipiului Alba Iulia pe anul 2023 a Fondului destinat activităților de tineret, în 

conformitate cu prevederile Legii nr. 350/2006   

  14. Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreținere și a 

contribuției lunare de întreținere a persoanelor vârstnice instituționalizate în Căminul 

pentru persoane vârstnice Alba Iulia și/sau a susținătorilor legali ai acestora pentru 

anul 2023  

  15. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei 1 la  Hotărârea Consiliului 

Local al municipiului Alba Iulia nr. 359/28.09.2021 privind aprobarea înființării Direcției 

Creșe, cu personalitate juridică, în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia, 

a Statului de funcții, a Organigramei și a Regulamentului de organizare și funcționare a 

acesteia, modificată și completată ulterior 

  16. Proiect de hotărâre privind aprobarea criteriilor  pentru repartizarea locuinţelor   

de necesitate din municipiul Alba Iulia 

  17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acțiune privind 

serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul Consiliului Local al municipiului 

Alba Iulia, pentru anul 2023  

  18. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Direcţiei de 

Asistenţă Socială din subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia, 

începând cu data de 01.02.2023  

  19. Proiect de hotărâre privind privind aprobarea Planului de acţiuni/lucrări de 

interes local pentru anul 2023 

  20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru organizarea 

evenimentului dedicat, persoanelor care împlinesc vârsta de 100 de ani sau peste 100 

de ani, din bugetul local, capitolul ,,Asistenţă Socială”   

  21. Proiect de hotărâre privind suplimentarea contribuţiei Municipiului Alba 

Iulia la Asociaţia Intercomunitară de Dezvoltare Alba Iulia – Transport Local pe anul 

2022  

  22. Proiect de hotărâre privind stabilirea compensaţiei acordate de la bugetul 

local  al Municipiului Alba Iulia   către Societatea de Transport Public SA Alba Iulia 

pe anul 2023  

  23. Proiect de hotărâre privind contribuţia Municipiului Alba Iulia la Asociaţia 

Intercomunitară de Dezvoltare Alba Iulia – Transport Local  pe anul 2023  

  24. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea  Hotărârii 

Consiliului Local al municipiului Alba Iulia nr. 543/2022 privind  aprobarea  

încheierii unui act adițional la Contractul de  delegare a gestiunii serviciului de 

transport public local de persoane prin curse regulate nr. 26/48/07.01.2021, încheiat 

între Asociația Intercomunitară de Dezvoltare Alba Iulia – Transport Local și 

Societatea de Transport Public SA Alba Iulia   

  25. Proiect de hotărâre cu privire la  actualizarea programului de transport  

public local de persoane pentru zona tarifară  „zona 1 municipiul Alba Iulia” 

  26. Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziția operatorului de transport 

STP SA Alba Iulia a bunurilor achiziționate în cadrul proiectului ”Achiziție mijloace 

de transport public – autobuze electrice 12m șes, Alba Iulia, Buzău, Constanța, 

Ploiești ”  



  27. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind activitățile de 

ridicare, transport, depozitare și eliberare a vehiculelor staționate neregulamentar pe 

raza Municipiului Alba Iulia, precum și aprobarea tarifelor aplicabile acestor 

activități  

  28. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “ Creșterea eficienței 

energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 11A ”finanțat în 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și 

înființarea Unității de Management a Proiectului   

  29. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Creșterea eficienței 

energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 11B ” finanțat în 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și 

înființarea Unității de Management a Proiectului  

  30. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  proiectului“ Creșterea eficienței 

energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 23 SC A+B” 

finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul 

renovării și înființarea Unității de Management a Proiectului 

  31. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ Creșterea 

eficienței energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 24 SC 

A+B” finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -

Valul renovării și înființarea Unității de Management a Proiectului  

  32. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ Creșterea 

eficienței energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 25 SC 

A+B”finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -

Valul renovării și înființarea Unității de Management a Proiectului  

  33. Proiect de hotărâre privind aprobarea  proiectului“  Creșterea eficienței 

energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 28” finanțat în 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 - Valul renovării 

și înființarea Unității de Management a Proiectului   

  34. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Creșterea eficienței 

energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc C1 C2 

C3”finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -

Valul renovării și înființarea Unității de Management a Proiectului  

  35. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Creșterea eficienței 

energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc A3 – A8”finanțat 

în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul 

renovării și înființarea Unității de Management a Proiectului  

  36. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Creșterea eficienței 

energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 13A”finanțat în 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și 

înființarea Unității de  Management a Proiectului  

  37. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Creșterea eficienței 

energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc M1 M2”finanțat 

în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul 

renovării și înființarea Unității de Management a Proiectului   

  38. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ Cresterea 



eficientei energetice a cladirilor de invatamant din Municipiul Alba Iulia - Liceul 

Tehnologic Dorin Pavel” finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și 

Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de Management a 

Proiectului   

  39. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“Cresterea 

eficientei energetice a cladirilor de invatamant din municipiul Alba Iulia - Liceul 

Tehnologic Alexandru Domsa” finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și 

Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de Management a 

Proiectului   

  40. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ 

CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE ȘI GESTIONAREA INTELIGENTĂ A 

ENERGIEI ÎN CLĂDIRILE PUBLICE CU DESTINAȚIE UNITĂȚI DE 

ÎNVĂȚĂMÂNT - GRADINIȚA CU PROGRAM PRELUNGIT NR.12 ”finanțat în 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și 

înființarea Unității de Management a Proiectului   

  41. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ 

CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE ȘI GESTIONAREA INTELIGENTĂ A 

ENERGIEI ÎN CLĂDIRILE PUBLICE CU DESTINAȚIE UNITĂȚI DE 

ÎNVĂȚĂMÂNT - GRADINIȚA CU PROGRAM PRELUNGIT NR. 11”finanțat în 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și 

înființarea Unității de Management a Proiectului   

  42. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Cresterea eficientei 

energetice a cladirilor de invatamant din municipiul Alba Iulia - Gradinita cu 

program prelungit Scufita Rosie - Gradinita nr. 7 ”finanțat în cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea 

Unității de Management a Proiectului   

  43. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ 

RENOVAREA ENERGETICĂ MODERATĂ A CLĂDIRILOR PUBLICE – COLEGIUL 

NAȚIONAL HOREA, CLOȘCA ȘI CRIȘAN DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA” finanțat 

în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul 

renovării și înființarea Unității de Management a Proiectului   

  44. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului ”loCaL AuthorIties for a gReener Europe” - acronim CLAIRE, finanțat în 

cadrul programului european CERV – 2022 – CITIZENS – TOWN - NT   

  45. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului ”Strategic and human rebirth in european local community” - acronim 

EUREBITH, finanțat în cadrul programului ”Citizens, Equality, Rights and Values 

Programme (CERV)”   

  46. Proiect de hotărâre privind componența Comisiei Tehnice de Amenajarea a 

Teritoriului și Urbanism a Municipiului Alba Iulia, ca organ consultativ cu atribuții 

de analiză, expertizare tehnică și consultanță, care asigură fundamentarea tehnică a 

avizului arhitectului-șef, în scopul îmbunătățirii calității deciziei referitoare la 

dezvoltarea spațială durabilă a Municipiului Alba Iulia   

  47. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

"CONSTRUIRE HALĂ (A DOUA CONSTRUCȚIE PE PARCELĂ)" – Mun. Alba 



Iulia, Str. Alexandru Ioan Cuza, nr. 33B, județul  Alba   

  48.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

"CONSTRUIRE LOCUINȚĂ FAMILIALĂ ȘI ÎMPREJMUIRE" - Mun. Alba Iulia, 

Str. Haiducilor, Nr. 59A, județul  Alba   

  49. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

"EXTINDERE SPAȚIU COMERCIAL" - Mun. Alba Iulia, B-dul Republicii, Nr. 66,  

județul  Alba   

  50. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

"CONSTRUIRE ANSAMBLU DE LOCUINȚE INDIVIDUALE ÎN REGIM 

ÎNȘIRUIT, ÎMPREJMUIRE ȘI REALIZARE ACCES” - Mun. Alba Iulia, str. 

Izvorului, nr. 38,  județul  Alba   

  51. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

"REGLEMENTARE ZONĂ ÎN SCOPUL CONSTRUIRII UNUI PARC DE 

ACTIVITĂȚI” - Municipiul Alba Iulia, Strada ȘOSEAUA DE CENTURĂ F.N., 

județul Alba 

  52. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifului pentru săpat 

groapă, a tarifului gropari, a tarifului pentru închis-deschis placă, a tarifului pentru 

închiriat capelă, a tarifului pentru închiriat capac frigorific, precum și a tarifului de 

întreținere a cimitirului, aprobate prin Anexa 2 la HCL nr.156/2011 și modificate prin 

HCL nr. 313/2017, HCL nr. 33/2019, HCL nr. 297/2019, HCL nr. 356/2020, HCL nr. 

454/2021 

  53. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin negociere directă a unui  

imobil (teren) situat în Alba Iulia,str.Libertății 

  54. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin negociere directă a unui 

imobil (teren) situat în Alba Iulia, B-dul Revoluției 1989, nr.10A 

  55. Proiect de hotărâre privind aprobarea volumului maxim al masei lemnoase 

care se va recolta şi valorifica în cursul anului 2023 din fondul forestier  proprietate 

publică a Municipiului Alba Iulia şi aflat în administrarea Ocolului Silvic Sebeş R.A., 

a tipurilor de valorificare, a prețurilor de valorificare prin vânzare directă și a 

nivelului maxim al tarifului pentru serviciile de exploatare forestieră 

  56. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia, 

a unui imobil-(arabil)  înscris  în CF nr.117093  în suprafaţă de 105 mp, aferent străzii 

Aleea Stejarilor nr.4 aflat  în proprietatea numiților Steau Cornel și Steau Anișoara 

  57. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia, 

a unui imobil-(drum)  înscris  în CF nr.76197  în suprafaţă de 1.429 mp, aferent 

străzii Iosif Sârbu aflat  în proprietatea numiților Lupu Dorin și coproprietarii 

  58. Proiect de hotărâre privind înscrierea dreptului de proprietate al 

municipiului Alba Iulia - domeniul privat asupra unui imobil (teren) situat în Alba 

Iulia, Bulevardul Revoluției 1989, nr. 11, bl. 1 AB 

  59. Proiect de hotărâre privind înscrierea dreptului de proprietate al 

municipiului Alba Iulia - domeniul privat asupra unui imobil (teren) situat în Alba 

Iulia, Bulevardul Revoluției 1989, nr. 57, bl. A 

  60. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr. 474/2022 a Consiliului 

local al municipiului Alba Iulia cu modificările şi completările ulterioare 

      Inițiatori,                                                                                                                                                 



      Consilieri locali                                                                    

      Sandu Cornel Stelian                                                                                                                                                                             

      Filimon Marius 

  61. Diverse  

  1. Raport privind activitatea asistenților personali angajați ai persoanelor cu 

handicap grav, desfășurată în semestrul II al anului 2022 

   2. Raport de deplasare în Croația – Bio Grad na Moru. 

  62. Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii drepturilor de uz și 

servitute în favoarea SC DELGAZ GRID SA, asupra imobilului (teren), proprietate 

privată a municipiului Alba Iulia, situat pe str.Gheorghe Șincai, nr.14. 
 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Domnule președinte! V-aș ruga frumos dacă se poate și 

sunteți de acord colegii, să începem cu proiectul nr. 52 întrucât sunt în sală cetățeni 

care vor să intervină  și să ușurăm munca tuturor.”  

  Alin Stanciu: ”Dacă sunteți de acord, vă propun să discutăm proiectul nr. 52.” 

  52.  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifului pentru săpat 

groapă, a tarifului gropari, a tarifului pentru închis-deschis placă, a tarifului pentru 

închiriat capelă, a tarifului pentru închiriat capac frigorific, precum și a tarifului de 

întreținere a cimitirului, aprobate prin Anexa 2 la HCL nr.156/2011 și modificate prin 

HCL nr. 313/2017, HCL nr. 33/2019, HCL nr. 297/2019, HCL nr. 356/2020, HCL nr. 

454/2021 

  Mihai Pripon: ”Așa cum ați văzut în proiect, la propunerea operatorului 

Prometeu SRL, s-a întocmit acest proiect prin care se propun majorarea acestor tarife. 

Motivația ați văzut-o. Prometeu a depus la primărie un calcul al tarifelor, pe care vă 

propun să fiți de acord să le aprobați. S-a făcut și procedura  de consultare a 

publicului. Aveți atașat proiectului, minuta acelei proceduri. Dacă aveți alte întrebări 

sau discuții, vă stau la dispoziție.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Avem două amendamente. V-aș propune să le discutăm 

în ordinea în care au fost depuse, respectiv Ionela și eu.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Amendamentul meu se referă la o majorare a tarifelor, 

însă nu în aceeași proporție  cu cât a fost solicitarea de fapt, ci se referă la o majorare 

care să ia în considerare procentul. Sau, mă rog. Procentul cu care am majorat  

impozitele și taxele locale. Iar tarifele din amendament sunt rezultate în urma 

aplicării unui coeficient de 5%. 5,2%.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Amendamentul meu vine în urma discuțiilor  cu 

cetățenii pensionari. Recunosc. Se referă la faptul că persoanele care vor deceda și au 

peste 65 de ani. Deci, repet. Doar de la 65 de ani încolo, și au împreună cu soțul sau 

soția dacă trăiesc; dacă nu, singur, un venit provenit fie din pensie, fie din salar dacă 

consortul  este încă angajat, până la nivelul  venitului minim   net pe economie care 

azi este 1893.  Dar nu l-am specificat că acesta poate fi modificat mâine. Deci, să ne 

raportăm tot timpul la venitul minim net al celui care va deceda, peste 65 de ani. Ce 

solicitare este?  Ca aceste persoane să beneficieze de tarifele aferente anului 2022. 

Deci, celor care sunt practicabile și azi pe o perioadă de trei ani, urmând ca peste trei 

ani să vedem cum vor evolua pensiile  dânșilor. Că la ele ne raportăm. Mulțumesc 

frumos!” 



  Mihai Pripon: ”Dacă îmi dați voie, aș încerca să îmi expun un punct de vedere. 

Mă rog.  Decizia vă aparține. Problema e că acestea sunt tarifele unui operator 

economic privat. Ceea ce vreți dumneavoastră să faceți, să propuneți niște facilități pe 

care vreți să le acordați, fără să aveți un temei legal pentru ele, din punctul meu de 

vedere. Ei și-au justificat într-un fel sau altul această creștere de tarife. Rămâne la 

latitudinea dumneavoastră să le aprobați sau ba. Părerea mea este că nu puteți să le 

modificați după cum credeți dumneavoastră de cuviință. Consiliul local, conform 

legii cimitirelor, are atribuția de a aproba aceste tarife, dacă nu se desfășoară  

activități de către un alt operator decât uat-ul respectiv. Aceasta este competența 

consiliului local. Acum, faptul că dumneavoastră vreți să acordați aceste facilități, 

acestea nu pot să depășească cadrul legal. Eu nu știu să existe o lege care să vă 

permită.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Eu cred că este o hotărâre nr. 280 de prin 2011 unde 

sunt facilități pentru persoanele care nu au nici un fel de venit. Păi, atunci putem să le 

considerăm și pe acestea speciale!” 

  Mihai Pripon: ”Aia este în baza unei legi speciale. E cu totul altceva.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Și știți că Primăria Alba Iulia a avut până în 2011, până 

când s-a abrogat prin hotărârea 156 aceste facilități aprobate în consiliu? Știți?” 

  Mihai Pripon: ”Aia e pe legea asistenței sociale.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Da. Aia! Dar era și cu persoanele care au salariu minim. 

Aveam o facilitate de 50% din tarif.” 

  Mihai Pripon: ”Dar era o reglementare specială care îți permitea să faci lucrul 

acesta.” 

  Alin Stanciu: ”Dar la alți operatori economici, primăria nu are dreptul să 

intervină și nu are nici obligația să intervină. Noi am vrut totuși să aprobăm tarife mai 

mici. Nu putem să modificăm?” 

  Mihai Pripon: ”Părerea mea este că dumneavoastră puteți să aprobați așa cum 

este sau să o respingeți.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Cu privire la tarife, nu știu dacă ne pricepem noi, 

oricare de aici să apreciem dacă e mult sau puțin. Nu s-ar putea să avem niște tarife 

practicate tot pe raza municipiului Alba Iulia de către alți operatori? Adică, prin 

comparație să vedem în alte cimitire cât ar fi costurile astea? Mi s-ar părea mai de 

bun simț să fie aceleași tarife pentru orice cimitir de pe raza municipiului. Și atunci 

asta ar fi întrebarea mea. Nu putem să aflăm cât ar fi niște tarife similare din 

municipiul Alba Iulia? ” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Ar trebui să comparăm mere cu mere, pentru că din câte 

știu eu, cred că e singurul operator care are contract de asociere cu o entitate, 

respectiv cu Primăria. Celelalte sunt private. Adică, au și terenul lor. Și tot e al lor.  

Asta este o asociere cu terenul Primăriei.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu din câte știu, nici operatorul nu deține în proprietate 

terenurile.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”De la persoane juridice. Nu de la entități de stat. Este cu 

totul altceva.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Ok. Dar până la urmă cine trebuie să plătească toate 

tarfifele acestea, nu cred că are vreo relevanță. Că e vorba de cimitirul x, y sau z.” 



  Nanu Dana Elisabeta: ”Ba are relevanță atâta timp cât trebuie să ai  o redevență 

pe care o ai, sigur că are relevanță. Celălalt poate că are o redevență sau o chirie între 

două entități juridice poate de zece ori mai mare decât o are operatorul cu Primăria 

Alba Iulia.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu asta vă zic. Ca să putem hotărî, ar trebui să avem 

niște termeni de comparație.” 

  Mihai Pripon: ”Din câte știu eu, toate celelalte cimitire de pe raza orașului Alba 

Iulia sunt cimitire parohiale.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Și cât sunt tarifele acolo?” 

  Mihai Pripon: ”Nu știu să vă spun pentru că parohiile stabilesc cum hotărăște 

în consiliul parohial.” 

   Sergiu Nicolae Vârtei: ”Nu ne puteți spune acum? Dar dacă amânăm proiectul, 

bănuiesc că până la ședința următoare ne puteți spune. Tarifele acestea sunt publice. 

Măcar 2 – 3 exemple.” 

  Pleșa Gabriel: ”Propuneți amânarea?” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu aș propune amânarea în sensul de a avea câteva 

tarife similare pe raza municipiului, comparativ.” 

  Alin Stanciu: ”Supun la vot propunerea de amânare a acestui proiect pentru a 

vedea și alte tarife de pe raza municipiului. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supusă la vot, propunerea de amânare a fost votată cu 21 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea 

Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, 

Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu 

Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu 

Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.” 

 

  Ia cuvântul domnul  Dinu Nistor - președintele Asociației Pensionarilor 

Speranța.  
 

  Alin Stanciu: ”Revenim la proiectul nr. 1.” 

  1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general de venituri și 

cheltuieli al municipiului Alba Iulia  pe anul 2023  

  Se dă cuvântul doamnei  Teofila Țâr – director executiv Direcția  - care prezintă 

proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

 Teofila Țâr: ”Proiectul bugetului de venituri și cheltuieli pentru anul 2023 a fost 

construit cu respectarea  prevederilor legale, ale legii nr. 368/2022 – legea bugetului de 

stat pentru anul 2023, cu respectarea prevederilor legale  ale legii nr. 273/2006 – legea 

finanțelor publice locale, astfel încât la construirea bugetului s-a ținut cont în primul 

rând de resursele financiare care se estimează a fi realizate în decursul anului 2023. S-a 



ținut cont de solicitarea din partea serviciilor publice din subordinea Consiliului local, de 

solicitarea ordonatorilor terțiari de credite, respectiv Căminul pentru persoane vârstnice, 

învățământ, Direcția de Asistență Socială, Direcția Creșe. La această construcție a 

bugetului au colaborat toate serviciile publice. În funcție de solicitări și în funcție de 

resursele financiare au fost alocate atât cât s-a putut, cât s-a crezut, cât s-a estimat a se 

încasa în cursul anului 2023. Tendința în construirea bugetului a fost de a se minimaliza, 

de a se eficientiza sau mai bine spus de a diminua cât mai mult secțiunea de funcționare 

în scopul canalizării resurselor financiare mai de anvergură către secțiunea de 

dezvoltare. Astfel, pentru o înțelegere mai bună, pentru o viziune mai clară asupra 

bugetului, am făcut câteva reprezentări grafice, evidențiind toate sursele care concură, 

care stau la baza consolidării bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2023, pornind de 

la bugetul local, sursa cea mai consistentă în bugetul consolidat, bugetul creditelor 

interne, acel buget al fondurilor nerambursabile unde sunt cuprinse proiectele de 

finanțare de pe sursa D. Adică, acele proiecte norvegiene.  Și bugetul instituțiilor publice 

finanțate integral sau parțial din venituri proprii, unde este vorba de învățământ și Clubul 

Sportiv Municipal. Astfel, bugetul local însumează 599810,47 mii lei. 

  Totul este în mii lei. Și totalul bugetului  format din cele patru bugete se cifrează 

la 628057,93. Dacă aveți discuții pe marginea bugetului? Dacă nu, vă rog colegii de la 

tehnic să vă explice lista de investiții.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Aș  avea o întrebare. Doamna Teofila! Ați menționat în 

buget împrumuturi de 15 milioane de lei  și dobânzi de 8 milioane de lei. Ne puteți 

explica un pic detaliat ce înseamnă acestea?Adică, cele 8 milioane dobânzi sunt la cele 

15 sau sunt toate dobânzile pe care le plătește Primăria anul acesta?” 

  Teofila Țâr: ”Dacă ne uităm la execuția anului precedent, a fost o execuție la 

dobânzi de 5000 și ceva. Mii lei. Dar având în vedere că în viitor s-ar putea să 

contractăm un împrumut. Este o estimare, o proiecție. La împrumut a crescut cifra de la 

10 mii  cât a fost execuția anul trecut, la 15 mii datorită faptului că am intrat să 

rambursăm deja din ultimul credit. Cel de  50 milioane pe care le-am luat pentru fonduri 

externe nerambursabile, din care mai avem 2195 necheltuiți la sfârșitul anului 2022. Și 

deja am rambursat o primă rată. Din cei 50 de milioane mai avem 46 de rambursat.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Pe ce termen trebuie rambursați?” 

  Teofila Țâr: ”Pe 10 ani.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Și atunci, de ce rambursăm 15 milioane anul acesta?” 

  Teofila Țâr: ”Din toate creditele. Inclusiv cele două emisiuni de obligațiuni.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Și la dobânzile de 8 milioane, în estimarea dumneavoastră 

ați luat în considerare și proiectele de mobilitate a căror cofinanțare trebuie asigurată? Și 

opt milioane includ și dobânzile pe care va trebui să le achităm pentru cofinanțare?” 

  Teofila Țâr: ”Da.” 

  Florea Victor Paul: ”Am o singură întrebare. Ce se întâmplă dacă nu este votat 

acest buget azi? Ce se întâmplă cu municipiul în următoarea perioadă?” 

  Pleșa Gabriel: ”Dați-mi voie să vă răspund eu. Foarte simplu. Se blochează totul. 

Subvenții, bani pentru învățământ, investiții, salarii.  Tot. O să mai ai niște plăți pe care 

le poți face.” 

  Teofila Țâr: ”Eu am și povestit la finanțe nefiind niciodată în situația aceasta. Într-

adevăr nu se pot accesa nici un fel de surse de finanțare. Nici un fel de sume nu se pot 



accesa. Doar din veniturile proprii, ceea ce este imposibil a acoperi cheltuielile din 

venituri proprii.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Împreună cu mai mulți colegi am formulat un 

amendament. Și dacă îmi permit colegii să îl prezint eu.  

  Modificarea anexei 5 la proiect în sensul  modificării capitolului 67.02 – cultură 

recreere și religie, lit. C – alte cheltuieli de investiții, punctul 11 – Modernizare gazon și 

achiziție echipamente Club Sportiv Municipal  Unirea și achiziție – transfer prin 

eliminarea cheltuirii sumei de 2850 mii lei din bugetul anului 2023 

  Transferul și utilizarea sumei de 2850 mii lei, eliminată prin propunerea de mai 

sus, la următoarele capitole  și în următoarea variantă: 

  - suma de 1000 mii lei să fie transferată la Capitolul 70.02  locuințe, servicii și 

dezvoltare publică, lit. C – alte cheltuieli de investiții, punctul 3 – desființare construcție 

existentă bloc G2 și construire parcaj colectiv și amenajare incintă, inclusiv exproprieri 

  - suma de 700 mii lei să fie utilizată pentru proiectul de acoperire a terenului de 

sport din cadrul Liceului cu Program Sportiv – documentație și execuție 

  - suma de 100 mii lei să fie utilizată pentru elaborare documentație Dali sala de 

judo  1 Mai 

  - suma de 500 mii lei să fie utilizată pentru SF și PT pentru proiectul ce vizează 

construirea unui pasaj în intersecția bulevardul Republicii, Calea Moților în zona 

stadionului 

  - suma de 150 mii să fie utilizată pentru actualizarea documentației SF și PT 

pentru proiectul de mobilitate – Lotul 3  

  - suma de 100 mii lei să fie utilizată pentru  documentație SF și PT pentru 

proiectul de amenajare spații verzi – Raveline Cetatea Alba carolina 

  - suma de 100 mii lei să fie  utilizată pentru documentație  SF și PT pentru 

proiectul de amenajare parc cartierul La Recea 

  - suma de 100 mii lei să fie utilizată pentru asigurarea cofinanțării de 20% aferentă 

programului Rabla Local 

  - suma de 100 mii lei să fie utilizată pentru documentații rețele de utilități pentru 

zona economică 

  Și mai am o singură chestiune. Aș vrea să verificăm semnatarii amendamentului. 

Dacă vreunul dintre colegi nu doresc să semneze, sau doresc, sau mai sunt și alți colegi, 

ar trebui să ne spună. Dacă nu, rămâne în varianta pe care am înregistrat-o la 

secretariat.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”El diferă față de ceea ce am discutat noi în comisie.  Acolo 

erau numai trei obiective. Și anume, parcarea de la Turturica, un milion pentru sala de 

sport și 850 mii pentru Liceul Sportiv. E ok. Și dacă se consideră că nu se pot folosi acei 

bani pentru sala de sport ... În principiu sunt de acord și cu celelalte. Numai că din cei 1 

milion, deci 100 mii lei, sunt mai mult studii. Numai să nu rămânem cu documentațiile, 

că aici suntem profesioniști! Și să nu facem nimic cu banii! Mi se par un pic exagerate 

documentațiile față de execuție.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Eu am două amendamente. Unul ar fi pe partea de 

investiții și unul ar fi pe partea de reparații. Am văzut că pe lista de investiții în cartierul 

Micești erau începute trei lucrări. Pe acest an, bugetul alocat este zero. Știu. Vor fi 

pornite pe diverse fonduri. Dar știți că în cartierul Micești, în fiecare an în luna iunie ne 



rugăm la doamne, doamne să nu depășească 40 litri pe metru pătrat. Pentru că altfel se 

inundă jumătate din sat. Rugămintea mea este la dumneavoastră și mai ales la colegii de 

la investiții să cuprindă pe capitolul 74.02 pe partea de bunuri și servicii, curățarea 

acestui canal colector în această primăvară. Iar un amendament pe partea de investiții, 

pentru că am văzut că este prinsă  în capitolul 65.02 la investiții. Sunt convinsă că are 

destinație în proporție de 90 și ceva la sută. Știu că la grădinița funcționează o salină 

făcută de privați.  Cele mai mari grădinițe din oraș, Grădinița nr. 11, 12 și 13. Vreau să 

vă propun un proiect. Să facem grădiniță cu salină la aceste trei grădinițe. Undeva între 

8000 și 10000 euro sunt costurile per grădiniță. Eu am considerat suma minimă 8000 de 

euro ori trei. 24000 euro.” 

  Alin Stanciu: ”Alte discuții dacă mai sunt la acest proiect? Dacă nu sunt, supunem 

la vot amendamentele. 

  Supun la vot amendamentul domnului consilier Sergiu Nicolae Vârtei. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu cu 21 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, 

Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana 

Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel 

Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela 

Vâlcan.” 

  Alin Stanciu: ”Supun la vot amendamentul doamnei consilier Nanu Dana 

Elisabeta privind alocarea unei sume de bani pentru decolmatarea canalului colector din 

Micești. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu cu 21 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, 

Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana 

Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel 

Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela 

Vâlcan.”  

  Alin Stanciu: ”Supun la vot amendamentul doamnei consilier Nanu Dana 

Elisabeta  de alocare a sumei de 8000 euro pentru fiecare dintre cele trei grădinițe 

menționate în vederea realizării proiectului  grădiniță cu salină. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu cu 21 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, 

Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan 

Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana 

Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel 

Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela 

Vâlcan.”     

 Alin Stanciu: „Discutii la acest proiect dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot 

proiectul cu amendamentele. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentele a fost votat cu 9 voturi pentru 



Nanu Dana Elisabeta, Florea Victor Paul, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, 

Medrea Petru Gabriel, Gavrilă Paven Ionela, Sergiu Nicolae Vârtei, Popescu Antoniu 

Emil, Dumitru Nicolae Alexandru și 12 voturi împotrivă Medrea Bogdan, Raul 

Sebastian Tudorașcu, Fulea Ioan, Marean Claudiu, Marcela Vâlcan, Rotar Corina, 

Oltean Sabina Larisa, Lupea Ioan Gabriel, Sandu Cornel Stelian, Marius Filimon, 

Stanciu Alin, Bucureștean Narcisa Ioana.” 

 

 Marcel Jeler: ”Proiectul nu a trecut. Au fost doar 9 voturi pentru.” 

 

 Părăsește ședința domnul consilier Marean Claudiu. 
 

  2. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării sumelor din excedentul anului 

2022 al activităților instituțiilor publice finanțate integral din venituri proprii (centre 

bugetare din învățământ)  

  Se dă cuvântul doamnei  Teofila Țâr – director executiv Direcția  - care prezintă 

proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.   

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Teofila Țâr: Este vorba de centrele bugetare din învățământ, care la finele anului 

2022 au înregistrat un excedent de 408,63. mii lei  și pe care îl pot utiliza în 2023, fie pe 

secțiunea de dezvoltare, fie pe secțiunea de funcționare, așa cum au solicitat conform 

anexei la proiect. Excedent obținut din veniturile proprii ale acestei instituții.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Eu aș vrea să revin puțin la proiectul nr. 1. Este un punct 

de vedere personal. Mi-l  asum în calitate  de simplu cetățean care efemer are poziția de 

consilier local. Fac parte din comisia de buget finanțe și mi-ar fi plăcut unde suntem 

reprezentați de toate partidele politice,  întotdeauna  discuțiile din această comisie au fost 

constructive. Nu s-a ținut cont de culoarea politică. Mi-ar fi plăcut ca demersul să fie o 

consultare cu propuneri din partea tuturor. Acestea să fie reunite  și de abia apoi să fie o 

dezbatere publică. În comisie au fost 2 voturi pentru și o vot împotrivă.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Abțineri? 

Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 20 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul 

Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr.  8/2023 

 

  3. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării sumelor din excedentul 

bugetului local din anul precedent ca sursă de  finanțare  a cheltuielilor secțiunii de 



dezvoltare în anul 2023      

  Se dă cuvântul d-nei Claudia Cânța – șef Serviciu investiții - care prezintă 

proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.   

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   

  Claudia Cânța: ”După cum spunea și doamna Teofila, la finele anului 2022 a 

rezultat un excedent în valoarea de 23403416,73 lei. O parte din acești bani, respectiv 

suma de 17739510 lei merg pe secțiunea de dezvoltare, pe sursa A iar o parte în valoare 

de 5663906,73 merge pe asigurarea continuării proiectelor pe fonduri  externe 

nerambursabile – sursa A.” 

  Alin Stanciu: „Discutii la acest proiect dacă aveți? Nu sunt. Cine este pentru? 

Abțineri? Împotrivă?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 20 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul 

Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 9/2023 

 

  Revine în sala de ședință domnul consilier Marean Claudiu. 
 

  4. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a indicatorilor 

tehnico-economici – faza proiect tehnic - pentru  realizarea obiectivului de investiții: 

„REGENERAREA URBANĂ  A ZONEI BAZINULUI OLIMPIC PRIN AMENAJAREA  

DE ZONE VERZI ȘI CONSTRUIREA UNEI BAZE SPORTIVE ȘI DE AGREMENT – 

MUNICIPIUL ALBA IULIA” aprobați prin Hotărârea nr.239/2018 a Consiliului Local al 

Municipiului Alba Iulia    

  Se dă cuvântul doamnei Claudia Cânța – șef Serviciu investiții   - care prezintă 

proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.    

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Claudia Cânța: ”Este vorba de actualizarea  devizului general și a indicatorilor 

tehnico-economici - faza proiect tehnic pentru realizarea obiectivului de investiții: 

„REGENERAREA URBANĂ A ZONEI BAZINULUI OLIMPIC PRIN AMENAJAREA DE 

ZONE VERZI ȘI CONSTRUIREA UNEI BAZE SPORTIVE ȘI DE AGREMENT – 

MUNICIPIUL ALBA IULIA”.”   
  Alin Stanciu: ”Supun la vot proiectul.   Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 



  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa 

Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr.  10/2023  

  Alin Stanciu: ”Vă propun o pauză de cinci minute, având în vedere că mai avem 

multe proiecte pe ordinea de zi.”     
   

  Alin Stanciu: ”Reluăm ședința.” 

 

  5. Proiect de hotărâre privind aprobarea declanșării procedurii de expropriere a 

unor imobile (terenuri) situate în Alba Iulia, afectate de modernizarea străzilor Albac, 

Gârda, Drăgășani în cadrul obiectivului de investiții “MODERNIZARE STRĂZI 

ZONE DE DEZVOLTARE MUNICIPIUL ALBA IULIA LOT 1 – Alcala de Henares 

(inclusiv legătura cu Str. Gheorghe Șincai), Gârda, Drăgășani, Zăvoi, Lupșa, Calistrat 

Hogaș, Abrudului, Vidra, Albac, Stadionului, Cornel Medrea, Calea Labului, Meteș, 

Lotru” - proiectul este retras de pe ordinea de zi. 
 

  6. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de parteneriat pentru 

implementarea PROIECTULUI COMUN DE PREVENIRE A VICTIMIZĂRII 

MINORILOR ”SCUT”   

  Se dă cuvântul d-nei Georgeta Rânghet – director executiv Direcția juridică – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  - 

care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru 

administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale 

minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a 

avizat  favorabil acest proiect de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Georgeta Rânghet: ”Bună ziua. Este vorba de un proiect comun încheiat între  

Municipiul Alba Iulia, Inspectoratul de Poliție Județean Alba, Inspectoratul Școlar 

Județean Alba, Agenția Națională Antidrog și Agenția Națională împotriva Traficului 

de Persoane – Centrul Regional Alba Iulia, pentru implementarea PROIECTULUI 

COMUN DE PREVENIRE A VICTIMIZĂRII MINORILOR „SCUT”. Este vorba 

de un calendar pe care îl aveți anexat proiectului. Municipiul se obligă financiar să 

acorde cuantumul premiilor la sfârșitul proiectului. Pe calendar.” 

  Alin Stanciu: ”Supun la vot proiectul.  Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa 



Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr.  11/2023    

 

  7. Proiect de hotărâre privind încheierea Protocolului de colaborare între 

Municipiul Alba Iulia și Asociația Biciclim Alba   

  Se dă cuvântul d-nei Georgeta Rânghet – director executiv Direcția juridică – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.   

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  - 

care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru 

administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale 

minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a 

avizat  favorabil acest proiect de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Georgeta Rânghet: „Și aici este vorba de încheierea unui protocol prin care 

această asociație se obligă  să asigure și finanțarea și realizarea unei piste pe Mamut. 

Municipiul Alba Iulia pune la dispoziție doar terenul necesar acestei piste.” 

  Ia cuvântul dl.  Dârloșan Ioan – președintele Asociației Biciclim care susține acest 

proiect.   

  Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa 

Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 12/2023 

 

  8. Proiect de hotărâre  privind emiterea acordului de principiu cu privire la 

facilitățile fiscale prevăzute de Legea nr. 186/2013, în vederea dobândirii unui titlu de 

parc industrial în Municipiul Alba Iulia de către solicitantul S.C. APULUM S.A. - 

proiectul este retras de pe ordinea de zi. 
 

  9. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară „APA ALBA” în vederea  încheierii Actului adițional nr.6/2023 la 

Contractul de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de 

canalizare  nr.1900/1969/01.08.2008  

  Se dă cuvântul d-nei Georgeta Rânghet – director executiv Direcția juridică – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.     

  Georgeta Rânghet: ”Este vorba de solicitarea Asociației Apa Alba de a aproba 



încheierea actului adițional nr. 6, prin care se aprobă strategia de tarifare și acordarea 

unui mandat pentru aprobarea în adunarea generală a acestei strategii  și a actului 

adițional nr. 6. În comisie a fost un vot pentru, un consilier nu a participat la vot și o 

abținere.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Am solicitat strategia de tarifare. Chiar am citit și ordinul 

230 și tot proiectul. Nu am primit-o. Acum, cu sau fără ea, oricum răspunsul meu ... Eu 

am văzut și strategia de tarifare de acum cinci ani aprobată în Consiliul Județean Alba. 

Să știți că am înțeles-o perfect la vremea respectivă. Aș fi vrut să o înțeleg și pe asta. Dar 

pe cuvânt. Nu am primit-o. Repet. Dacă cineva o are, aș fi vrut cu drag să o parcurg. 

Majorarea care se întâmplă la canalizare de 40%, nu am putut să o diger  dacă nu am 

avut cifre în spate, dacă nu am avut formula respectivă. Îmi pare rău. Nu m-a putut ajuta 

nici colegul meu  aici de față, matematician. Pentru că nu știu  dacă dânsul a înțeles-o. 

Dar am înțeles că dânsul nu a înțeles-o nici el. Ca atare, dacă dumneavoastră, careva, sau 

din aparatul de specialitate ne poate spune mai multe, cu drag îl ascultăm.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Nici eu nu știu de unde provine acel procent de 40%. Și 

noi am discutat. Mi se pare exagerată creșterea aceea de preț. Dacă la apă nu e în regulă, 

acceptăm că e inflația  și așa mai departe.  Deci, la canalizare mi se pare  exagerat, de 

aceea și noi am hotărât  să votăm împotrivă.” 

  Alin Stanciu: „Discutii dacă mai  aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi împotrivă Bucureștean 

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, 

Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, 

Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan. Domnul consilier Ioan Fulea și 

domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu nu au participat la dezbatere și la vot. ”
  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 64/2023 

 

  10. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

„APA ALBA” în vederea  aprobării modificării Regulamentului serviciului de 

alimentare cu apă şi de canalizare aferent ariei de delegare aparţinând Unităţilor 

Administrativ Teritoriale, membre ale Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ”APA 

ALBA” 

  Se dă cuvântul d-nei Georgeta Rânghet – director executiv Direcția juridică – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.  

  Georgeta Rânghet: ”Este la fel. Aceeași solicitare. Acum acordarea mandatului 

pentru votarea modificării regulamentului de organizare și funcționare a serviciului. 

Regulamentul actualizat îl aveți atașat la proiect. În comisie a fost un vot pentru, o 

abținere și o neparticipare la vot.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”E condiționat punctul 9 de punctul 10?” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Nu.” 



  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu am o întrebare. La punctul 9 s-a votat împotrivă. La 

punctul acesta să presupunem  că se votează împotrivă. Ce se întâmplă? Nu se acordă un 

mandat. Da?” 

  Georgeta Rânghet: ”Este vorba de solicitarea a trei mandate.  De aceea sunt 

separat.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Din punctul meu de vedere, nu știu dacă e corect  sau nu 

redactat proiectul. Dar acordarea mandatului în vederea aprobării regulamentului mi se 

pare destul de ciudat. Adică, un mandat ar trebui să aibă domnul primar doar ca să 

voteze împotriva modificării.” 

  Georgeta Rânghet: ”Nu domnul Primar. Aici e vorba de mandat prealabil necesar 

asociației ca să poată aproba în adunarea generală acest regulament.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Aici la articolul 1 zice așa: acordă mandat special 

primarului municipiului Alba Iulia.” 

  Georgeta Rânghet: ”Și la articolul 2 Acordă mandat special asociației.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”De asta zic. Nu ar trebui să existe două proiecte? Unul de 

acordare a mandatului primarului. Că domnul primar trebuie să voteze cumva acolo. Că 

votează împotrivă sau pentru.” 

  Georgeta Rânghet: ”Dumneavoastră trebuie să îi dați. Dacă nu sunteți de acord cu 

aprobarea, îi dați mandat să voteze împotrivă.” 

  Segiu Nicolae Vârtei: ”Corect. Dar noi nu îi dăm mandat să voteze împotrivă 

acum. Acum nu îi dăm mandat, domnilor! Deci, dânsul nu va putea să participe la 

adunarea generală a asociației respective.” 

  Georgeta Rânghet: ”Va putea participa dacă nu are mandatul.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu din câte cred, nu am verificat statutul, e prezența 

obligatorie acolo. Ar trebui să participe domnul primar. Că nu are mandat să voteze 

pentru aprobare? Da? Suntem de acord cu toții?” 

  Pleșa Gabriel: ”Din câte știu eu, conform statutului asociației, se poate lua 

hotărârea cu două treimi. Deci, chiar dacă eu nu pot participa la acest vot, dacă se 

întrunește două treimi din membrii asociației, se adoptă. Eu așa știu.” 

  Georgeta Rânghet: ”Da. Așa e.  În comisie a fost un vot pentru, o abținere și o 

neparticipare la vot.”  

  Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri?”  

  „Fiind supus la vot, acesta a fost votat 13 voturi pentru Medrea Bogdan, Marean 

Claudiu, Marcela Vâlcan,   Corina Rotar, Oltean Sabina Larisa, Lupea Gabriel, Sandu 

Cornel Stelian, Marius Filimon, Stanciu Alin, Dana Nanu Elisabeta, Florea Victor Paul, 

Bucureștean Narcisa Ioana, Popescu Antoniu Emil, 3 abtineri Gavrilă Paven Ionela, 

Medrea Petru Gabriel, Câmpeanu Vlad Ioan și 3 voturi împotrivă Sergiu Nicolae Vârtei, 

Dumitru Nicolae Alexandru, Horșa Ionut. Domnul consilier Ioan Fulea și domnul 

consilier Raul Sebastian Tudorașcu nu au participat la dezbatere și la vot.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr.  13/2023 

 

   11. Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Alba Iulia în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 



„APA ALBA” în vederea  aprobării modificării Contractului pentru 

furnizarea/prestarea serviciului de alimentare cu apă şi de canalizare încheiat între 

operator și utilizatori    

   Se dă cuvântul d-nei Georgeta Rânghet – director executiv Direcția juridică – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Georgeta Rânghet: ”La fel. Este vorba de un mandat pe care îl acordăm, și 

domnului primar să voteze în adunare, și asociației să voteze modificarea contractului de 

furnizare – prestare serviciu apă. Avizul comisiei este la fel.  În comisie a fost un vot 

pentru, o abținere și o neparticipare la vot.”  

  Nanu Dana Elisabeta: ”Am citit pe diagonală contractul și pe cuvântul meu! Nu 

am înțeles ce se schimbă față de cel vechi. Nu am înțeles ce anume se modifică în 

acel contract. De ce se reia? E o procedură? Pentru că la un moment dat am văzut la 

un punct. Nu știu dacă în cel vechi era. Beneficiarul poate modifica unilateral 

tarifele.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Modificarea prețurilor și a tarifelor se face unilateral  

de către operator și va fi adusă la cunoștința utilizatorilor cu minim 15 zile înainte de 

începerea perioadei de facturare la noul preț. Dacă noi votăm proiectul acesta, faptul 

că nu am votat proiectul nr. 9, nu mai are nici o relevanță. Că teoretic, operatorul 

poate să procedeze la modificarea tarifelor unilateral.” 

  Georgeta Rânghet: ”Modificare aprobată în adunarea generală.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Păi, nu! Că aici zice modificarea și aprobarea prețurilor  

și a tarifelor se face unilateral de către operator. Modificare. Fără aprobarea adunării 

generale. Nu. Stați un pic. Fărăr a lua în calcul că noi ne-am opus.” 

  Ioan Fulea: ”Deci, până acum operatorul a avut mai multe forme de contract de 

furnizare. Cu operatorii casnici, operatorii economici, cu asociațiile de locatari. 

Acum, e practic un singur  contract cadru care se aplică la toată lumea. Pentru toată 

lumea la fel.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Și celălalt avea  chestia aceasta cu unilateral?” 

  Ioan Fulea: ”Da.” 

  Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri?”  

  „Fiind supus la vot, acesta a fost votat  cu 17 voturi pentru  Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,   Câmpeanu 

Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, 

Medrea Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, 

Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan și 2 

abtineri Gavrilă Paven Ionela, Nanu Dana Elisabeta. Domnul consilier Ioan Fulea și 

domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu nu au participat la dezbatere și la vot.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr.  14/2023 

    

   12. Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei școlare a unităților de învățământ 

preuniversitar de stat și particular de pe raza municipiului Alba Iulia pentru anul școlar 

2023 – 2024   

 Se dă cuvântul d-nei Georgeta Rânghet – director Direcția juridică prezintă 



proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-nei Câmpeanu Vlad Ioana care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, 

sănătate, protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Câmpeanu Vlad Ioana: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”   

  Georgeta Rânghet: ”Avem avizul conform al Inspectoratului. Este rețeaua școlară 

pentru anul școlar 2023 – 2024.” 

  Doamna consilier Bucureștean Narcisa Ioana și domnul consilier Alin Stanciu 

ridică problema redeschiderii Școlii de la Oarda. 

  Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri?”  

  „Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa 

Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr.  15/2023 

 

   13. Proiect de hotărâre privind constituirea in cadrul bugetului local al 

municipiului Alba Iulia pe anul 2023 a Fondului destinat activităților de tineret, în 

conformitate cu prevederile Legii nr. 350/2006    

  Se dă cuvântul d-nei Georgeta Rânghet – director executiv Direcția juridică – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.     

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Georgeta Rânghet: ” Constituirea in cadrul bugetului local al municipiului Alba 

Iulia pe anul 2023 a Fondului destinat activităților de tineret, în conformitate cu 

prevederile Legii nr. 350/2006. În urma solicitărilor și de la Instituția Prefectului și de la 

Consiliul pentru tineret trebuie să prevedem în cadrul bugetului un fond  destinat 

activităților de tineret.”     

  Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt.  Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri?”  

  „Fiind supus la vot, acesta a fost votat  cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa 

Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 



   S-a adoptat Hotărârea nr.  16/2023 

 

   14. Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreținere și a 

contribuției lunare de întreținere a persoanelor vârstnice instituționalizate în Căminul 

pentru persoane vârstnice Alba Iulia și/sau a susținătorilor legali ai acestora pentru 

anul 2023   

  Se dă cuvântul d-nei Ana Maria Bleant – director Căminul pentru Persoane 

Vârstnice Alba Iulia - care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Se dă cuvântul d-nei Câmpeanu Vlad Ioana care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, 

sănătate, protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Câmpeanu Vlad Ioana: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”   

   Ana Maria Bleant: ”Așa cum am prezentat în raportul de specialitate, potrivit HG  

nr. 426/ 27.05.2020 privind aprobarea standardelor de cost pentru serviciile sociale, am 

propus stabilirea costului mediu lunar de întreţinere în Căminul pentru persoane 

vârstnice Alba Iulia în funcție de gradul de dependență al persoanei îngrijite, începând cu 

01 februarie 2023, astfel: 

  pentru persoanele independente 3.650 lei/ beneficiar; 

  pentru persoanele semidependente 4.850 lei/ beneficiar; 

   pentru persoanele dependente 7.050 lei/ beneficiar. 

 (2) Contribuţia lunară de întreţinere a persoanelor vârstnice instituţionalizate în 

Căminul pentru persoane vârstnice Alba Iulia se stabileşte în funcție de gradul de 

dependență al fiecărui beneficiar pe baza costului mediu lunar, după cum urmează: 

    pentru persoanele independente 2.400 lei/ beneficiar; 

    pentru persoanele semidependente 2.900 lei/ beneficiar; 

    pentru persoanele dependente 3.300 lei/ beneficiar.  

 Vreau să fac precizarea că în cămin condițiile sunt departe față de cele din 

căminele private. În cămin sunt cazate câte o persoană. În schimb, în căminele private 

sunt câte cinci persoane, în funcție de situație.” 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Am o întrebare. Nu a venit nici o hârtie de la 

Asociația Pensionarilor pentru prețurile acestea care cres cu 24% față de cele vechi? Nu 

am nimic împotriva prețurilor. S-au calculat. Ok. Așa or fi. Am calculat. Cresc cu 24% 

Și nu există ajutor de la stat care să le acopere.” 

  Pleșa Gabriel: ”De la buget.” 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Ăla nu e stat!” 

  Pleșa Gabriel: ”În proporție de 60% din pensia beneficiarului. Diferența este la 

aparținător.” 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Păi, nu am spus altfel! Eu ziceam doar că nu este un 



ajutor care să acopere toate cheltuielile acestea. Mulțumesc. Și întrebam dacă este o 

hârtie de la Asociația pensionarilor care să zică că prețurile sunt prea mari.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Ce înțeleg eu din acest proiect este în felul următor. 

Condițiile sunt mai bune decât la privat, prețurile sunt mai mici decât la privat. Dar cu 

toate acestea sunt numai 80 de beneficiari. De ce? Dacă este mai ieftin, condițiile sunt 

mai bune, de ce merg la privat?” 

  Anamaria Bleanț: ”Pentru că persoanelor instituționalizate în căminele de stat nu 

li se mai acordă indemnizația pentru însoțitor pentru persoanele cu handicat grav în 

sumă de 1500 și ceva de lei. În căminele private se acordă această sumă.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Sunt de acord cu dumneavoastră. Dar diferența aceasta de 

preț este mai mare decât suma asta. Una e să împarți  costurile la 80 de beneficiari a 50 

de oameni din personal, și alta e să împarți  la 100. Adică, ar fi evident mult mai puțin 

costisitor pentru primărie dacă ar fi să fie ocupate locurile cu beneficiari.” 

  Pleșa gabriel: ”Aici sunt două probleme. În primul rând politica de promovare. Și 

mai este un lucru. La noi e birocrația mai mare. Trebuie să recunosc.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu cred că și promovarea aceea de care ziceați 

dumneavoastră, pentru că cunosc persoane care stau aici la noi la căminul Primăriei și 

sunt foarte mulțumite. Și care s-au mutat de la privat aici. Cred că ar trebui să marșăm pe 

ideea de a umple sută la sută.” 

  Alin Stanciu: „Discutii dacă aveți la acest proiect? Nu sunt. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 19 voturi pentru  Dumitru Nicolae 

Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, 

Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian,  Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan și 2 abțineri  Bucureștean Narcisa Ioana, Stanciu 

Alin.” 

   S-a adoptat Hotărârea nr.  17/2023 

   

  15. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei 1 la  Hotărârea Consiliului 

Local al municipiului Alba Iulia nr. 359/28.09.2021 privind aprobarea înființării Direcției 

Creșe, cu personalitate juridică, în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia, 

a Statului de funcții, a Organigramei și a Regulamentului de organizare și funcționare a 

acesteia, modificată și completată ulterior   

  Se dă cuvântul d-nei Monica Dicoi – director Direcția Creșe -  care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

   Se dă cuvântul d-nei Câmpeanu Vlad Ioana care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, 

sănătate, protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Câmpeanu Vlad Ioana: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”    

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  - 

care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru 

administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale 



minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a 

avizat  favorabil acest proiect de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Monica Dicoi: ”Este vorba despre modificarea anexei la HCL nr. 359, în ceea 

ce privește statul de funcții  al creșei și anume nivelul de studii al educatorului 

puericultor este cu studii medii. În prezent este cu studii medii și modificarea este de 

studii medii și studii superioare. Asta este singura modificare. ” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Și legea permite și, și?” 

  Monica Dicoi: ”Da.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri?”  

  „Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa 

Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr.  18/2023 

 

  16. Proiect de hotărâre privind aprobarea criteriilor  pentru repartizarea locuinţelor   

de necesitate din municipiul Alba Iulia   

  Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu – director Direcția de Asistență Socială – 

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-nei Câmpeanu Vlad Ioana care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, 

sănătate, protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Câmpeanu Vlad Ioana: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”   

  Delia Cristescu: ”Cu puțin timp în urmă am aprobat  denumirea  comisiei de 

locuințe sociale. Am adăugat și de necesitate. În lege există această posibilitate. Vorbesc 

de legea locuinței.  Dacă e să vorbesc tehnic, pe criterii, din criteriile de la locuințe 

sociale, din cele șase de la atribuire au rămas doar patru. Am lucrat un pic pe punctaj. 

Am scos criteriul de depunctare. A rămas doar cel de respingere. Dacă sunt întrebări, 

punctual pe criterii?”    

  Alin Stanciu: “Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Impotriva? 

Abtineri?” 

  “Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea 

Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 



  S-a adoptat Hotărârea nr. 19/2023 

 

  17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acțiune privind 

serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul Consiliului Local al municipiului 

Alba Iulia, pentru anul 2023    

   Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu - director Direcția de Asistență Socială  – 

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.   

  Se dă cuvântul d-nei Câmpeanu Vlad Ioana care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, 

sănătate, protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Câmpeanu Vlad Ioana: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”   

  Delia Cristescu: ”Este unul dintre proiectele cu care venim în fiecare an în 

ianuarie. Și următorul este la fel.  Vă rog să priviți acest plan ca o dezvoltare a serviciilor 

sociale în acest an. Am adăugat două cereri pe care le-am depus. Una am depus-o. Una 

urmează să o depunem pe PNRR. Iar în rest, regăsiți toate proiectele noastre.” 

 Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supusa la vot, proiectul a fost votat  cu 21 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea 

Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 20/2023 

 

  18. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Direcţiei de 

Asistenţă Socială din subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia, 

începând cu data de 01.02.2023 

  Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu - director Direcția de Asistență Socială  – 

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.    

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."     

  Se dă cuvântul d-nei Câmpeanu Vlad Ioana care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, 

sănătate, protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Câmpeanu Vlad Ioana: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”    

  Delia Cristescu: ”Ca urmare a ultimelor modificări legislative  și a cererilor de pe 

PNRR de care tocmai am amintit, ne aflăm în situația de a nu avea anumite posturi cheie 

în direcție. Prin acest propiect vă propunem  să aprobați transformarea unui post de 

debutant. Avem două posturi acolo, ambele de debutant și considerăm că sunt prea jos 



pentru sarcinile care sunt acolo.”  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supusa la vot, proiectul a fost votat  cu 21 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea 

Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 21/2023  

      

  19. Proiect de hotărâre privind privind aprobarea Planului de acţiuni/lucrări de 

interes local pentru anul 2023   

  Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu - director Direcția de Asistență Socială  – 

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.     

  Se dă cuvântul d-nei Câmpeanu Vlad Ioana care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, 

sănătate, protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Câmpeanu Vlad Ioana: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”    

  Delia Cristescu: ”Și acest plan îl aducem spre aprobare în luna ianuarie a fiecărui 

an. În proiect noi am adăugat și locațiile. În acest an venim cu trei locații noi. Vis a vis de 

sala de sport de pe Vasile Alecsandri, în cartierul La Recea și pe Parcul Dendrologic pe 

rigole.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Câți beneficiari de venit minim garantat ar trebui să 

presteze orele acestea?” 

  Delia Cristescu: ”Sunt în jur de 100 – 150. Cei care fac ore de muncă în folosul 

comunității. În jur de 50. Mulți sunt în unitățile școlare.” 

  Sergiu Ncolae: ”În cadrul acestui plan de acțiuni, nu pot fi puse să  realizeze 

aceste lucrări și persoanele care sunt obligate la muncă în folosul comunității prin 

hotărâri judecătorești?” 

  Delia Cristescu: ”Acolo îi și luăm. Și pe ei îi regăsiți aici.”  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supusa la vot, proiectul a fost votat  cu 21 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea 

Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 22/2023 
    

  20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru organizarea 

evenimentului dedicat, persoanelor care împlinesc vârsta de 100 de ani sau peste 100 

de ani, din bugetul local, capitolul ,,Asistenţă Socială”   



  Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu - director Direcția de Asistență Socială  – 

care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.     

  Se dă cuvântul d-nei Câmpeanu Vlad Ioana care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ, cultură, 

sănătate, protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului. 

  Câmpeanu Vlad Ioana: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”    

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  - 

care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru 

administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale 

minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a 

avizat  favorabil acest proiect de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Delia Cristescu: ”E o activitate pe care o cunoașteți deja cu toții. Am trecut la 

întocmirea unui regulament pentru că sunt acțiuni repetitive. În felul acesta putem să 

ne și prindem în buget sumele  ca atare.”    

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supusa la vot, proiectul a fost votat  cu 21 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea 

Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, 

Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean 

Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 23/2023 
  

  21. Proiect de hotărâre privind suplimentarea contribuţiei Municipiului Alba 

Iulia la Asociaţia Intercomunitară de Dezvoltare Alba Iulia – Transport Local pe anul 

2022    

  Se dă cuvântul d-lui Călin Sunzuiană – consilier Compartiment transport, liberă 

inițiativă -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Călin Sunzuiană: ”Bună ziua. Este vorba de suma de 189452. Este necesară 

pentru acoperirea cheltuielilor  cu transportul persoanelor care beneficiază de gratuitate 

la transportul public local în 2022. Față de aprobarea și solicitarea AIDA de 240 mii, la 

ora actuală cunoaștem suma care e necesară pentru acoperirea acestor cheltuieli. Și de 

aceea vă propunem spre aprobare suma de 189452. lei.”    

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supusa la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 



Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu,  Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian,  Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan și 2 abțineri Medrea Bogdan, Stanciu Alin.” 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 24/2023 

 

  22. Proiect de hotărâre privind stabilirea compensaţiei acordate de la bugetul 

local  al Municipiului Alba Iulia   către Societatea de Transport Public SA Alba Iulia 

pe anul 2023  

  Se dă cuvântul d-lui Călin Sunzuiană – consilier Compartiment transport, liberă 

inițiativă -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

   Călin Sunzuiană: ”Suma solicitată și aprobată de către AIDA TL  este de 

27857330 lei. Ce pot să vă spun? Aceasta este o sumă estimată. Nu știm exact dacă se va 

cheltui toată sau nu. Se va achita doar în măsura în care există solicitare în acest sens și 

se vor realiza cheltuielile respective.”  

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Am înțeles. Este estimat. Dar ce nu înțeleg este de ce se 

estimează atât de mult în condițiile în care o să primească operatorul cele  12 autobuze 

electrice?  Iar pe cheltuielile cu motorina, directe, propunerea pe 2023 este cu un milion 

mai mare decât pe 2022. Eu înțeleg că este estimare. Dar nu trebuie să se ia în calcul și 

faptul că nu are cum să cheltuiască cu motorina mai mult de un milion, în condițiile în 

care vor opera 13 autobuze electrice. Am și o întrebare. Ce se întâmplă dacă noi nu 

aprobăm cele 27 de milioane cât s-a solicitat și facem noi un calcul și dăm o sumă mai 

mică? Eu propun 20 milioane.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Facem rectificare.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Facem rectificare dacă va fi cazul. Și cazul nu ar trebui să 

fie.” 

  Călin Sunzuiană: ”Dacă va fi suma mai mică aprobată. Dacă se va cheltui suma 

aceea și va mai trebui  în plus,  vom veni în fața dumneavoastră cu un nou proiect.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Atunci explicați-mi și mie de ce e așa mare suma aceea! 

Cine a făcut calculul?” 

  Călin Sunzuiană: ”Nu s-au luat în calcul probabil autobuzele electrice. Pentru că 

la momentul actual nu sunt date.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Nu sunt date. Dar vor fi. Eu mă așteptam să fie o sumă 

mult mai mică. Cu motorina mi se pare că s-a cerut mai mult decât în 2022.” 

  Călin Sunzuiană: ”A crescut prețul.” 

  Nanu Dana elisabeta: ”Am calculat cu domnul Sandu vineri în comisia de buget.” 

  Alin Stanciu: ”Domnul Vârtei!   Vă mențineți amendamentul la 20 de milioane?” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Da. Dacă s-a făcut această estimare pe baza unui calcul 

din comisia de buget, eu propun să aprobăm cei 20 de milioane  din comisia de buget. Și 



dacă va fi cazul să se depășească, rectificăm.” 

  Popescu Antoniu Emil: ”Eu vă propun să amânăm acest proiect până când se 

votează bugetul. Păi, nu prea știm noi câți bani or să fie în buget. Poate se votează zero.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Și ce facem cu STP-ul în luna ianuarie și februarie?” 

  Popescu Antoniu Emil: ”Păi, oricum nu ai de unde să le dai bani!” 

  Alin Stanciu: ”Domnul Popescu! Vă mențineți amendamentul?” 

  Popescu Antoniu Emil: ”Da. Ar trebui să existe o logică în ceea ce facem. 

Propunerea mea este de a amâna discuția unui astfel de proiect până la data la care avem 

un buget. Sunt niște sume foarte mari. Discutăm de o sumă de 27 milioane. Este cea mai 

mare cheltuială bugetară. Înainte era 20 de milioane.” 

  Gavrilă Paven Ionela: ”Care sunt consecințele dacă amânăm?” 

  Călin Sunzuiană: ”Consecințele. Nu o să putem plăti compensația pe anul acesta 

la operator. Și probabil că operatorul nu o să aibă resursele financiare necesare pentru  ... 

Oricum, și fără buget nu se poate plăti. Dar orice amânare în plus, știți cum e. Și s-ar 

putea să rămânem  fără transportul public local de persoane plus penalități la factură.” 

  Alin Stanciu: ”Vă supun la vot . Să aprobăm doar 20 de milioane. Amendamentul 

domnului Vârtei.” 

  Marcel Jeler: ”Supuneți la vot prima dată propunerea de amânare.” 

  Alin Stanciu: ”Supun la vot propunerea domnului Popescu Antoniu Emil de 

amânare a acestui proiect. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 

  ”Fiind supusă la vot, propunerea de amânare  a fost votată cu 10 voturi pentru 

Sergiu Nicolae Vârtei, Dumitru Nicolae Alexandru, Horșa Ionuț, Câmpeanu Vlad Ioana, 

Florea Victor Paul, Popescu Antoniu Emil, Lupea Ioan Gabriel, Medrea Bogdan, Nanu 

Dana Elisabeta, Bucureștean Narcisa Ioana, 2 voturi împotrivă Sandu Cornel Stelian, 

Raul Sebastian Tudorașcu  și 9 abțineri Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Marcela 

Vâlcan, Marean Claudiu, Oltean Sabina Larisa, Rotar Corina, Stanciu Alin, Marius 

Filimon, Medrea Petru Gabriel.” 

 Marcel Jeler: ”Nu a trecut amendamentul.”  

 

 Alin Stanciu: ”Supun la vot amendamentul domnului consilier Sergiu Nicolae 

Vârtei.” 

  ”Fiind supusă la vot, amendamentul a fost votat cu 12 voturi pentru Segiu Nicolae 

Vârtei, Medrea Petru Gabriel, Florea Victor Paul, Nanu Dana Elisabeta, Alin Stanciu, 

Popescu Antoniu Emil, Sandu Cornel Stelian, Raul Sebastian Tudorașcu, Gavrilă Paven 

Ionela, Horșa Ionuț, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru și 9 voturi 

împotrivă Corina Rotar, Medrea Bogdan, Fulea Ioan, Marcela Vâlcan, Lupea Ioan 

Gabriel, Oltean Sabina Larisa, Marius Filimon, Bucureștean Narcisa Ioana, Marean 

Claudiu.” 

  Marcel Jeler: ”A trecut amendamentul.”  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul cu amendamentul domnului consilier Sergiu 

Nicolae Vârtei. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supusa la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 18 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana,  Filimon Marius,  Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, 

Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru 

Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar 



Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae 

Vârtei, Marcela Vâlcan și 3 abțineri Dumitru Nicolae Alexandru, Florea Victor Paul,   

Lupea Ioan Gabriel.” 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 25/2023  

  

  23. Proiect de hotărâre privind contribuţia Municipiului Alba Iulia la Asociaţia 

Intercomunitară de Dezvoltare Alba Iulia – Transport Local  pe anul 2023  

  Se dă cuvântul d-lui Călin Sunzuiană – consilier Compartiment transport, liberă 

inițiativă -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Călin Sunzuiană: ” Conform contractului, AIDA plătește contravaloarea 

transportului  gratuit al persoanelor care  beneficiază  de gratuitate la transport. Suma 

necesară, tot așa este o estimare 3 milioane 600.”  

  Pleșa Gabriel: ”Stați puțin. AIDA plătește din banii noștri.” 

  Călin Sunzuiană: ”Da.” 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Eu am o întrebare aici. La anexa 2, e cuantumul estimat 

de resurse financiare reprezentând compensații ale membrilor și iarăși e suma aia de 

27587000. Având în vedere modalitatea în care s-a votat celălalt proiect, și aici 

compensația să fie prevăzută la 20 de milioane. E anexa 2 la proiect.”  

  Gavrilă Paven Ionela: ”Este cât era inițial din cealaltă hotărâre.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supusa la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa 

Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 26/2023  

  

  24. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea  Hotărârii Consiliului 

Local al municipiului Alba Iulia nr. 543/2022 privind  aprobarea  încheierii unui act 

adițional la Contractul de  delegare a gestiunii serviciului de transport public local de 

persoane prin curse regulate nr. 26/48/07.01.2021, încheiat între Asociația 

Intercomunitară de Dezvoltare Alba Iulia – Transport Local și Societatea de 

Transport Public SA Alba Iulia    

  Se dă cuvântul d-lui Călin Sunzuiană – consilier Compartiment transport, liberă 

inițiativă -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 



economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Călin Sunzuiană: ”Aici avem o solicitare de la AIDA TL  prin care ne solicită să 

revenim asupra Hotărârii nr. 543/2002, în sensul să aprobăm anexa în forma transcrisă 

de către ei la momentul respectiv. Și anexa 1 la proiect. Și în plus, pentru a evita orice fel 

de neînțelegere, propune și o formulă de calcul a cuantumului redevenței propuse în 

anexa respectivă  și constituie anexa 2 la proiect.”    

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supusa la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu 

Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar 

Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Marcela Vâlcan și 

2 abțineri Dumitru Nicolae Alexandru, Sergiu Nicolae Vârtei.” 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 27/2023  

 
  25. Proiect de hotărâre cu privire la  actualizarea programului de transport  public 

local de persoane pentru zona tarifară  „zona 1 municipiul Alba Iulia” 
  Se dă cuvântul d-lui Călin Sunzuiană – consilier Compartiment transport, liberă 

inițiativă -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”     

  Călin Sunzuiană: ”Cartierul Orizont, sâmbăta și duminica nu au nici o cursă la 

ora actuală. Avem o solicitare de la cetățeni. Au fost și în audiență la domnul primar. S-a 

solicitat introducerea unor curse și prin cartierul Orizont. Am identificat o posibilitate de 

a devia patru curse care momentan circulă spre Micești. Să le introducem și prin 

Orizont. Nu creștem numărul de curse. Creștem doar numărul de kilometrii. Și nu o să 

mai treacă prin trei stații față de vechiul traseu.” 

  Nanu Dana Elisabeta: ”Am și eu un amendament. Cetățenii din Recea au solicitat 

ca autobuzul de 6,40 dimineața, deci la 6,40 plecarea din gară, să fie la 6,30 întrucât nu 

ajung la 7 la serviciu. Deci, plecarea cu 10 minute mai devreme.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supusa la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa 

Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan și o abținere Tudorașcu Raul Sebastian.”  

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 28/2023  



 

  26. Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziția operatorului de transport 

STP SA Alba Iulia a bunurilor achiziționate în cadrul proiectului ”Achiziție mijloace 

de transport public – autobuze electrice 12m șes, Alba Iulia, Buzău, Constanța, 

Ploiești ”  

  Se dă cuvântul d-lui Călin Sunzuiană – consilier Compartiment transport, liberă 

inițiativă -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”     

  Călin Sunzuiană: ”Proiectul presupune 13 autobuze electrice, 13 stații de 

încărcare lentă, patru stații duble de încărcare rapidă. Până acum s-a pus la dispoziție un 

autobuz electric și o stație de încărcare lentă. Prin acest proiect dorim să le punem la 

dispoziția operatorului pe toate. Să le vedem pe stradă.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supusa la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa 

Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 29/2023  

   

 Părăsește sala de ședință domnul consilier Marean Claudiu și domnul consilier 

Raul Sebastian Tudorașcu. 
 

  27. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind activitățile de 

ridicare, transport, depozitare și eliberare a vehiculelor staționate neregulamentar pe 

raza Municipiului Alba Iulia, precum și aprobarea tarifelor aplicabile acestor activități    

 Se dă cuvântul d-lui Ciprian Hârceagă – șef Serviciu Poliția locală -  care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat nefavorabil acest proiect de hotărâre și avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”     

  Se dă cuvântul d-lui consilier Sergiu Nicolae Vârtei  - care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a avizat  favorabil acest proiect de 

hotărâre. 

  Sergiu Nicolae Vârtei: ”Comisia a avizat  nefavorabil  acest proiect de hotărâre și 



avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”  

  Ciprian Hârceagă: ”Prin acest proiect dorim să actualizăm prevederile 

vechiului regulament, cel votat prin HCL nr. 149 și 150/2017. Am adaptat cerințele 

orașului la noile prevederi legislative și am reușit să achiziționăm o autospecială 

pentru aceste servicii. În principiu, sunt aceleași prevederi legale doar actualizate din 

unele puncte de vedere. Și faptul că serviciul de ridicare, transport și depozitare auto 

se va efectua în regie proprie.”  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul, Fulea Ioan, 

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.”  

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 30/2023 

  

 Alin Stanciu: ”Vă propun să facem o pauză de zece minute.” 

 

 Alin Stanciu: ”Vă propun să reluăm ședința.” 

   În sală sunt prezenți 17 consilieri. Lipsește doamna consilier Nanu Dana 

Elisabeta, domnul consilier Ioan Fulea, domnul consilier Popescu Antoniu Emil, domnul 

consilier Lupea Ioan Gabriel. 
 

  28. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “ Creșterea eficienței energetice 

a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 11A ”finanțat în cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de 

Management a Proiectului    

  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă paven Ionela care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Crina Dumitrescu: ”Vă propun să prezint în preambul toate cele 16 proiecte. Deci, 

16 contracte de finanțare care au fost încheiate prin PNRR. Toate acestea vor trebui  

implementate  prin resurse proprii sau resurse atrase. Și pentru a face acest  lucru avem 

nevoie de organigramă distinctă, de un regulament al acestei echipe de implementare. 

Ce vreau să vă spun este faptul că toate aceste resurse umane care  vor lucra se vor face 

conform reglementărilor în vigoare. Legea salarizării prevede această posibilitate. Unele 

ghiduri nu prevăd bani pentru aceste resurse umane. Deci, înseamnă că toată cheltuiala 

va fi pe bugetul local. S-au depus proiecte de peste un milion de euro. În proiectul de 

buget au fost prevăzute sume care să acopere necesarul pe 2023.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 



  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 31/2023 

 

  29. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Creșterea eficienței energetice 

a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 11B ” finanțat în cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de 

Management a Proiectului  
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă paven Ionela care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 32/2023 

 

  30. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  proiectului“ Creșterea eficienței energetice 

a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 23 SC A+B” finanțat în cadrul 

Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea 

Unității de Management a Proiectului 
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 



   S-a adoptat Hotărârea nr. 33/2023 

 

  31. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ Creșterea 

eficienței energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 24 SC A+B” 

finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul 

renovării și înființarea Unității de Management a Proiectului  
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 34/2023 

 

  32. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ Creșterea 

eficienței energetice a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 25 SC 

A+B”finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul 

renovării și înființarea Unității de Management a Proiectului 
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 35/2023 

 

  33. Proiect de hotărâre privind aprobarea  proiectului“  Creșterea eficienței energetice 

a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 28” finanțat în cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 - Valul renovării și înființarea Unității 

de Management a Proiectului  



  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 36/2023 

 

  34. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Creșterea eficienței energetice 

a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc C1 C2 C3”finanțat în cadrul 

Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea 

Unității de Management a Proiectului 
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 37/2023 

 

  35. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Creșterea eficienței energetice 

a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc A3 – A8”finanțat în cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de 

Management a Proiectului  
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 



avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 38/2023 

 

  36. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Creșterea eficienței energetice 

a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc 13A”finanțat în cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de 

Management a Proiectului  
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 39/2023 

 

  37. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Creșterea eficienței energetice 

a clădirilor rezidențiale din Municipiul Alba Iulia - Bloc M1 M2”finanțat în cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de 

Management a Proiectului   
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 



Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 40/2023 

 

  38. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ Cresterea 

eficientei energetice a cladirilor de invatamant din Municipiul Alba Iulia - Liceul 

Tehnologic Dorin Pavel” finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de Management a Proiectului   
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 41/2023 

 

  39. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“Cresterea 

eficientei energetice a cladirilor de invatamant din municipiul Alba Iulia - Liceul 

Tehnologic Alexandru Domsa” finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și 

Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de Management a 

Proiectului   
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 42/2023 

 

  40. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ CREȘTEREA 



EFICIENȚEI ENERGETICE ȘI GESTIONAREA INTELIGENTĂ A ENERGIEI ÎN 

CLĂDIRILE PUBLICE CU DESTINAȚIE UNITĂȚI DE ÎNVĂȚĂMÂNT - GRADINIȚA CU 

PROGRAM PRELUNGIT NR.12 ”finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și 

Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de Management a 

Proiectului   
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 43/2023 

 

  41. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ CREȘTEREA 

EFICIENȚEI ENERGETICE ȘI GESTIONAREA INTELIGENTĂ A ENERGIEI ÎN 

CLĂDIRILE PUBLICE CU DESTINAȚIE UNITĂȚI DE ÎNVĂȚĂMÂNT - GRADINIȚA CU 

PROGRAM PRELUNGIT NR. 11”finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și 

Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de Management a 

Proiectului 
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 44/2023 

 

  42. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului“ Cresterea eficientei energetice 

a cladirilor de invatamant din municipiul Alba Iulia - Gradinita cu program prelungit 

Scufita Rosie - Gradinita nr. 7 ”finanțat în cadrul Planului Național de Redresare și 



Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de Management a 

Proiectului   
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 45/2023 

 

  43. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului“ RENOVAREA 

ENERGETICĂ MODERATĂ A CLĂDIRILOR PUBLICE – COLEGIUL NAȚIONAL 

HOREA, CLOȘCA ȘI CRIȘAN DIN MUNICIPIUL ALBA IULIA” finanțat în cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență, Componenta 5 -Valul renovării și înființarea Unității de 

Management a Proiectului 
  Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul doamnei Gavrilă Paven Ionela care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Gavrilă paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven 

Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea 

Petru Gabriel,  Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, 

Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 46/2023 

 

  Revine în sala de ședință domnul consilier Ioan Fulea și doamna consilier Nanu 

Dana Elisabeta. 
 

  44. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului ”loCaL AuthorIties for a gReener Europe” - acronim CLAIRE, finanțat în 

cadrul programului european CERV – 2022 – CITIZENS – TOWN - NT   

  Se dă cuvântul d-lui Ovidiu Boc  care prezintă proiectul de hotărâre precum și 



raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  - 

care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru 

administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale 

minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a 

avizat  favorabil acest proiect de hotărâre. 

  Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre 

și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina,  Rotar 

Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae 

Vârtei, Marcela Vâlcan.”     

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 47/2023 

 

  45. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul 

proiectului ”Strategic and human rebirth in european local community” - acronim 

EUREBITH, finanțat în cadrul programului ”Citizens, Equality, Rights and Values 

Programme (CERV)”   
  Se dă cuvântul d-lui Ovidiu Boc  care prezintă proiectul de hotărâre precum și 

raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina,  Rotar 

Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae 

Vârtei, Marcela Vâlcan.”     

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 48/2023 

 

  Părăsește ședința domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu. 
 

  46. Proiect de hotărâre privind componența Comisiei Tehnice de Amenajarea a 

Teritoriului și Urbanism a Municipiului Alba Iulia, ca organ consultativ cu atribuții 

de analiză, expertizare tehnică și consultanță, care asigură fundamentarea tehnică a 

avizului arhitectului-șef, în scopul îmbunătățirii calității deciziei referitoare la 



dezvoltarea spațială durabilă a Municipiului Alba Iulia   

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de 

hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 

publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură. 

  Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și  nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Damian: ”Este vorba despre aprobarea regulamentului comisiei tehnice 

de urbanism și amenajare a teritoriului și de componența acestei comisii. Când am venit 

în Primărie acum un an și jumătate, a fost actualizat acest regulament  și această comisie. 

În urma unui an și mai bine de jumătate de activitate am decis  să reînnoim membrii 

comisiei și să actualizăm acest regulament.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina,  Rotar 

Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”     

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 49/2023 

 

  Revine în sala de ședință domnul consilier Popescu Antoniu Emil. 
 

  47. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

"CONSTRUIRE HALĂ (A DOUA CONSTRUCȚIE PE PARCELĂ)" – Mun. Alba Iulia, 

Str. Alexandru Ioan Cuza, nr. 33B, județul  Alba   
  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de 

hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 

publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură. 

  Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și  nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Damian: ”Suntem pe strada Alexandru Ioan Cuza unde se dorește 

demolarea unei hale existente și construirea unei alte hale pe aceeași parcelă. Chiar la 

intrare pe Alexandru Ioan Cuza avem o hală de depozitare. Imediat după Caresta. Se 

dorește demolarea unei hale care este undeva în spate. Nu se vede aici în imagine. Și 

construirea pe același amplasament al unei noi hale. Respectă reglementările 

urbanistice.”   

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  



Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.”     

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 50/2023 

 

  48. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

"CONSTRUIRE LOCUINȚĂ FAMILIALĂ ȘI ÎMPREJMUIRE" - Mun. Alba Iulia, Str. 

Haiducilor, Nr. 59A, județul  Alba  
  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de 

hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 

publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură. 

  Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și  nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Damian: ”Este vorba despre un PUD pentru construirea unei locuințe. 

Suntem în Oarda. Problema cu acest teren a fost că nu respectă regulamentul local de 

urbanism aferent PUG-ului, în sensul că  nu are o deschidere la stradă de minim 12 

metri. Are o deschidere la domeniul public, la strada Haiducilor de 10 metri. Se dorește 

o derogare sau o acceptare a acestei condiții. Se propune amplasarea unei singure 

locuințe pe parcelă. La faza de consultare, și în comisia de urbanism s-a discutat despre 

realizarea unei servituți de trecere și pe terenul de la nordul acestei parcele. Din păcate, 

nu a fost această înțelegere între cei doi vecini. Cu toate acestea, a existat acordul 

vecinului, servitutea de trecere urmând să fie instituită în mod legal când se va solicita 

acest lucru.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.”     

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 51/2023 

  

  49. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu 

"EXTINDERE SPAȚIU COMERCIAL" - Mun. Alba Iulia, B-dul Republicii, Nr. 66, județul 

Alba   
  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de 

hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 



publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi 

de arhitectură. 

  Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și  nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Damian: Acesta este un proiect pentru extinderea unui spațiu 

comercial  pe bulevardul Republicii. Se dorește extindere pe domeniul public al 

municipiului Alba Iulia a unui spațiu comercial cu aproximativ 1,88/4 metri. Toată 

discuția care a avut loc în cadrul comisiei tehnice de urbanism  a fost că certificatul de 

urbanism  a fost elaborat pentru extinderea unui spațiu comercial.  De fapt, se dorește 

extinderea unui spațiu comercial care are caracter de alimentație publică. În acest sens a 

fost în ședință prezentată această posibilă volumetrie. Dar cum spațiul care urmează să 

fie extins este o kebăbărie, a fost nevoie de realizarea unui coș pentru evacuarea fumului 

din spațiul de alimentație publică până deasupra blocului cu doi metri exterior. Nu arată 

foarte bine. Scopul acestei documentații de urbanism rămâne doar pentru extinderea 

spațiului comercial, urmând  ca pentru schimd de destinație din spațiu comercial în 

alimentație publică să fie realizată o autorizație de construire. În acel moment se va 

solicita și avizul asociației de proprietari. Extinderea acestui spațiu comercial pe 

domeniul public în momentul de față nu poate fi dus la o finalitate neavând registrul 

domeniului public.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,   Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil,  Rotar 

Corina, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan, un vot împotrivă Sandu 

Cornel Stelian și o abținere Nanu Dana Elisabeta.”     

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 52/2023 

 

 Segiu Nicolae Vârtei: ”La acest proiect nu voi participa la dezbatere și la vot.” 

  50. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

"CONSTRUIRE ANSAMBLU DE LOCUINȚE INDIVIDUALE ÎN REGIM 

ÎNȘIRUIT, ÎMPREJMUIRE ȘI REALIZARE ACCES” - Mun. Alba Iulia, str. 

Izvorului, nr. 38,  județul  Alba   

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de 

hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 

publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură. 

  Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și  nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Damian: ”Suntem pe strada Izvorului, la intersecția cu Gardeniei. Se 

propune realizarea unui ansamblu de locuințe în regim înșiruit. Pe latura de nord șase 

unități, pe latura de sud șase unități. O alee de deservire locală de categoria a patra, 



având front de 4,5 metri prin care se face accesul la locurile de parcare și accesul la 

locuințele situate pe partea de nord. Se propune un loc de joacă. A trecut de mai multe 

ori prin comisie, aceasta fiind varianta agreată în final.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  cu 18 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela Vâlcan.  

Domnul consilier Sergiu Nicolae Vârtei nu a participat la dezbatere și la vot.”   

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 53/2023 

 

  51. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

"REGLEMENTARE ZONĂ ÎN SCOPUL CONSTRUIRII UNUI PARC DE 

ACTIVITĂȚI” - Municipiul Alba Iulia, Strada ȘOSEAUA DE CENTURĂ F.N., 

județul Alba 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul de 

hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui  Marius Filimon care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 

publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice 

şi de arhitectură. 

  Marius Filimon: ”Comisia  a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și  nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Damian: ”Mă bucur că după un an de zile am ajuns cu acest proiect 

în ședința de consiliu. A durat aproape un an avizarea acestui proiect. Cele mai grele 

avize au fost cele de la CNAIR și de la TransElectrica unde au fost impuse niște 

modificări. Într-un final am venit cu acest proiect pe ordinea de zi. Se propune în 

cadrul acestui proiect realizarea a 24 de parcele cu dimensiuni între 1500 m și peste 

un hectar, în vederea concesionării în vederea realizării  de obiective de interes 

economic. Propunerea în cadrul acestui proiect a fost  ca două dintre loturile 

existente să rămână în proprietatea Primăriei. Este vorba de lotul  nr. 9 de un hectar și 

lotul nr. 1 care prezintă avantajul unui loc de parcare mai generos pentru tiruri și 

mașini de aprovizionare. Și lotul celălalt care este propus pentru a rămâne în 

domeniul Primăriei pentru realizarea unui obiectiv de interes economic pentru 

construirea unui parc pentru energie regenerabilă. În momentul de față lucrăm la 

regulamentul pentru concesiune. Încercăm să găsim o formă de colaborare pentru a 

împărți costurile pentru realizarea infrastructurii tehnico-edilitare, atât în ce privește 

realizarea drumului și extinderea de utilități în zonă.”   

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 



Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.”      

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 54/2023   

 

  53. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin negociere directă a unui  

imobil (teren) situat în Alba Iulia,str.Libertății 
  Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou elaborare contracte – care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 
  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

  Mihai Pripon: ”Vânzare prin negociere directă a unui imobil situat pe strada 

Libertății, în suprafață de 60 mp. Preţul minim de pornire al negocierii directe la 

suma de 12.470 lei plus TVA.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.”      

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 55/2023   

 

   54. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin negociere directă a unui 

imobil (teren) situat în Alba Iulia, B-dul Revoluției 1989, nr.10A 

  Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou elaborare contracte – care prezintă 

proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 
  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

  Mihai Pripon: La fel, vânzare prin negociere directă a unui teren pe bulevardul 

Revoluției, nr. 10A. Preţul minim de pornire al negocierii directe la suma de 11.420 

lei plus TVA.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 



Marcela Vâlcan.”      

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 56/2023   

 

  55.  Proiect de hotărâre privind aprobarea volumului maxim al masei lemnoase 

care se va recolta şi valorifica în cursul anului 2023 din fondul forestier  proprietate 

publică a Municipiului Alba Iulia şi aflat în administrarea Ocolului Silvic Sebeş R.A., 

a tipurilor de valorificare, a prețurilor de valorificare prin vânzare directă și a 

nivelului maxim al tarifului pentru serviciile de exploatare forestieră 

  Se dă cuvântul d-lui Mihai Morar – consilier Compartiment pășuni, păduri, 

Parc Dendrologic – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

  Mihai Popon: ”Ca urmare a modificării prețului la masa lemnoasă dar prin 

hotărâre de guvern, ni se cere să ne aliniem și noi la aceste prețuri. Este vorba de o 

creștere undeva la 35 de lei/metru cub. Creșterea este de 35 de lei. Prețul lemnului 

efectiv pe picior nerecoltat variază între 285 de lei și 230 de lei/metru cub, la care se 

adaugă tarifele de exploatare.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.”      

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 57/2023    

 

   56. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia, a 

unui imobil-(arabil)  înscris  în CF nr.117093  în suprafaţă de 105 mp, aferent 

străzii Aleea Stejarilor nr.4 aflat  în proprietatea numiților Steau Cornel și Steau 

Anișoara 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Nicola: ”Proiectul nr. 56 și nr. 57 sunt asemănătoare. Donație făcută 



municipiului Alba Iulia, domeniul public aferent străzii Aleea Stejarilor și Iosif Sârbu. 

Respectă reglementările urbanistice.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.”      

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 58/2023   

    
  57. Proiect de hotărâre privind acceptarea  donaţiei către Municipiul Alba Iulia, a 

unui imobil-(drum)  înscris  în CF nr.76197  în suprafaţă de 1.429 mp, aferent străzii Iosif 

Sârbu aflat  în proprietatea numiților Lupu Dorin și coproprietarii 
  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.”      

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 59/2023   
 

    58. Proiect de hotărâre privind înscrierea dreptului de proprietate al 

municipiului Alba Iulia - domeniul privat asupra unui imobil (teren) situat în Alba 

Iulia, Bulevardul Revoluției 1989, nr. 11, bl. 1 AB 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alexandru Nicola: ”La fel și proiectul nr. 58 și 59. Sunt asemănătoare. Este 



vorba despre actualizarea CF-ului în cea ce privește situația juridică a imobilului. 

Dorim să trecem în domeniul privat al municipiului două parcele situate pe 

bulevardul Revoluției 1989.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.”      

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 60/2023   
 

   59. Proiect de hotărâre privind înscrierea dreptului de proprietate al municipiului 

Alba Iulia - domeniul privat asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, 

Bulevardul Revoluției 1989, nr. 57, bl. A 

  Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef Serviciu public comunitar pentru 

cadastru și agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.”      

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 61/2023   
 

  60. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr. 474/2022 a Consiliului 

local al municipiului Alba Iulia cu modificările şi completările ulterioare   

  Domnul viceprimar Marius filimon prezintă proiectul de hotărâre. 

  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta  - secretar comisie -  care prezintă 

raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

  Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    

  Marius Filimon: ”Proiectul a venit în urma unei solicitări de la Seminarul 

Teologic.. Ei și-au recalculat numărul de burse. Vor să renunțe la trei burse de 

performanță că nu au nevoie. Și vor trei burse de merit. După ce s-a redactat proiectul  



și-au dat seama  că mai au nevoie  de încă o bursă. Și de aceea este nevoie și de  un 

amendament.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot amendamentul domnului Marius Filimon. Cine este 

pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean 

Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor 

Paul,  Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, 

Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, 

Popescu Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”         

   Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul cu amendamentul. Cine este pentru? 

Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 19 voturi pentru 

Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, 

Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean 

Claudiu, Medrea Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa 

Sabina, Popescu Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu 

Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”      

   

   S-a adoptat Hotărârea nr. 61/2023   
 

  Alin Stanciu: Discutăm și proiectul nr. 62.” 

  62. Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii drepturilor de uz și 

servitute în favoarea SC DELGAZ GRID SA, asupra imobilului (teren), proprietate 

privată a municipiului Alba Iulia, situat pe str.Gheorghe Șincai, nr.14.   

  Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Birou elaborare contracte – care 

prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.  

  Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

   Mihai Pripon: ”Este vorba de constituirea celor două drepturi de uz și de 

servitute în favoarea Del Gaz. Dânșii ne-au solicitat acest lucru.” 

  Alin Stanciu: „Supun la vot proiectul. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean Narcisa 

Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru, Fulea Ioan, Filimon Marius, Florea Victor Paul,  

Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Marean Claudiu, Medrea 

Bogdan, Medrea Petru Gabriel,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu 

Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, 

Marcela Vâlcan.”      

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 62/2023 

     

  61. Diverse  



  1. Pleșa Gabriel: ”La diverse avem raportul  privind activitatea asistenților 

personali angajați ai persoanelor cu handicap grav, desfășurată în semestrul II al 

anului 2022. Probabil că doamna director nu mai este. L-ați avut.” 

  2. Pleșa Gabriel: ”Raport de deplasare în Croația – Bio Grad na Moru. Este 

raportul deplasării la Bio Grad Na Moru. Ați văzut. Am respectat cu toții programul 

făcut de organizator. Cheltuielile, doar diurnă și drum. Restul a fost asigurat de către 

ei.” 
   

  Alin Stanciu: ”Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu sunt, declar şedinţa închisă.” 

 

    Alba Iulia,  30 ianuarie 2023 

 

 

           PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR general 

                        Consilier                                                     Marcel Jeler  

                      Alin Stanciu 


